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Z A P I S N I K 
 

9. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 16.6.2020 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Andraž Drešček, Jože Močnik, Saša Cvek,  

Borut Eržen, Aleš Tušar, Andrej Valentinčič 

Opravičeno odsoten: Marko Obid. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 8. redne seje sveta z dne 10.2.2020.  

2. Realizacija proračuna za leto 2020. 

3. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 8. redne seje sveta KS Cerkno z dne 10.2.2020. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal Valeriji Močnik.  

 

Valerija Močnik je člane seznanila, da je glede na to, da je bil proračun sprejet dokaj pozno, 

tudi realizacija postavk nizka oz. so realizirani predvsem fiksni stroški ter stroški iz leta 2019 

katerim je 30 dnevni plačilni rok potekel januarja letos. Le ti so sanacija poti v Čelo, cestna 

svetila za vzdrževanje javne razsvetljave, plačilo izdelave projekta za postavitev t.i. ležečih 

policajev ter stroški za pokritje zadnjih licenčnin kabelske televizije Cerkno. Povedla ja tudi, 

da se bo nakup cvetličnih korit za zaprtje Trga pri fontani financiralo iz LAS-ovega projekta 

Na okoli. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je članom pojasnil, da je projektantka predvsem zaradi varnosti 

pešcev odsvetovala zaris črte, ki bi ločevala cestišče in pločnik za pešce na Močnikovi ulici. 



Pobriše se obstoječa sredinska črta in zariše nove kratke črte, ki pomenijo, da vozna pasova 

nista v predpisanih dimenzijah. 

 

Borut Eržen je predlagal, da se preveri, kako je v občinskih odlokih zapisano, če je zakonsko 

možno, se črte zariše, v nasprotnem primeru, pa se pobriše tudi črte od Glavnega trga do bara 

Gabrijel.  

 

Predsednik Vid Lahajnar je tudi povedal, da se je z g. Lebanom iz Kolektor CPG ogledal 

lokacije za asfaltiranje. 

 

Borut Eržen je opozoril, da KS ne sme biti plačnik asfaltacije na Gozdarski poti. Zahteval bo 

končni obračun sanacije Poti v Čelo in Gozdarske poti. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da glede na to da KS ni naročila asfaltacije na Gozdarski 

poti, je tudi ne bo plačala. 

 

Andraž Drešček je vprašal, če se bo zakrpalo tudi luknjo na igrišču pri OŠ. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da kdor jo je povzročil, naj jo še sanira. V nadaljevanju je vprašal, 

če se je že dogovorilo za sanacijo podpornega zidu ob poti na Brce ter kako je s postavitvijo 

javne luči Pr Štruklu. Poudaril je tudi, da se je treba hitro odločiti, kaj in kako bo s Trgom pri 

fontani. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je odgovoril, da je v dogovoru z Barom Gabrijel, da zarišejo, kje naj 

bi se postavilo konzole za postavitev šotora. Za sanacijo zidu se bo pridobilo ponudbo 

lokalnih izvajalcev. 

 

Danilo Sedej je poudaril, da je z občino nujno doreči kaj, kako in kdo upravlja s posameznimi 

javnimi površinami in infrastrukturo. Ni smiselno, da KS financira sanacijo trga, občina pa bo 

pobirala takso in dajala soglasja za izvajanje prireditev, za katere se bo postavljalo šotor brez 

nadzora KS ali občine. Najbolj smiselno bi bilo, da se območje fontane uredi, izvajanje 

prireditev pa prestavi na drugo lokacijo. Povedal je tudi, da zelenice niso pokošene, ulice niso 

pometene, ekološki otoki so zanemarjeni, na otroškem igrišču so živalski iztrebki. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je predlagal, da se vpraša plevico, če bi bila pripravljena prevzeti 

tudi košnjo zelenic v naselju Cerkno, v predhodnem dogovoru z občino, ki bo morala 

zagotoviti sredstva za pokrivanje teh stroškov. 

 

S predlogom so se strinjali tudi ostali prisotni. 

 

Danilo Sedej je nadaljeval, da čaka na ponudbo ureditve ekoloških otokov. 

 

Borut Eržen je bil mnenja, da bo problem, ker se vseh ne bo dalo urediti enako. Nadaljeval je 

z vprašanjem kako daleč je izvedba projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja za 

rekonstrukcijo mrliške vežice. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal, da je pridobljena služnost Hotela Cerkno d.d., pridobiva 

pa se še od Direkcije za ceste. Problem ostajajo parkirišča, ki jih v tem primeru mora biti 

deset, v radiju 200m od mrliške vežice. V zvezi s tem se bo oglasil pri direktorju občinske 

uprave. 



 

 

AD 3 

 

Pod točko razno je predsednik Vid Lahajnar člane seznanil s prošnjami občanov, in sicer: 

1. Krajani Labinj prosijo za pomoč pri sanaciji plazu na občinski cesti Cerkno – Labinje. 

Priložili so tri ponudbe, ki znašajo od 11.799 EUR do 14.370 EUR. Predlagajo, da izkop 

in pripravo terena za izdelavo kamnite zložbe opravijo sami ter po končanih delih opravijo 

nasutje in popravilo dovozne poti, KS pa financira izdelavo kamnite zložbe v vrednosti 

prejetih ponudb. 

2. Lastniki stanovanjske hiše Goriška cesta 38 prosijo za pomoč pri sanaciji pragu iz lesenih 

oblic, ki je v zelo slabem stanju in dotrajan in bi se lahko ob večjih količinah padavin 

grušč splazil za stanovanjsko hišo. Lastniki so priložili odgovor Hidrotehnika d.d., ki v 

svojem odgovoru pojasnjuje, da grapa ni v evidenci vodnih in hidrografskih zemljišč ter 

da naj se na podlagi tega obrnejo na lokalno skupnost. 

3. Prošnja uporabnikov vozne poti za materialno ali finančno pomoč pri urejanju le te, ki 

služi kot dostop do parcel za kmetijske namene. Dovoz materiala, pripravljalna dela in 

dela pri betoniranju bi potekalo v lastni režiji, potrebovali pa bi cca. 12 betonskih muld, 

10m3 betona in 8 betonskih mrež 100x100. 

 

Sprejet je bil sklep: 

1. Prošnja Darka Lapanje in vaščanov se zavrne, ker gre za teren, ki plazi na 

občinsko cesto. Uporabniki ceste naj se obrnejo na Občino Cerkno. 

2. Prošnja Jožice Šavli se zavrne, ker Krajevna skupnost Cerkno ne razpolaga z 

zadostnimi  finančni sredstvi za takšne sanacije. Lastnica stanovanjske hiše 

Goriška cesta 38, naj se obrne na Občino Cerkno. 

3. Prošnja uporabnikov vozne poti se zavrne, ker gre za pot, ki je javno dobro in 

ker se uporablja kot dostopna pot do privatnih zemljišč za namene kmetijske 

uporabe. Uporabniki ceste naj se obrnejo na Občino Cerkno. 

 

Borut Eržen je vprašal, kako je z zadevo Močnik d.o.o.. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je odgovoril, da ker se na dopise odvetnice ni odzval, je odvetnica 

sprožila postopek na sodišču. Čakamo na razpisani narok. 

 

Za konec je bil soglasno sprejet sklep: 

Čim prej se skliče naslednja seja Sveta KS Cerkno, na katero se povabi tudi direktorja 

Otona Lahajnarja in župana Gašperja Uršiča, da se dogovorimo o pristojnostih in 

nalogah Krajevne skupnosti Cerkno. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.20. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


